
 

Zápis ze schůze výboru ČBF – oblast Střední Čechy v sezóně 2023/24, která se konala 

4.10.2023 v Brandýse  
 

Přítomni: Mgr. B. Žánová, Mgr.M.Franěk, Ing. P.Čeněk, Ing. T.Benda, M.Modr 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu 

2. RT, RV – zpráva o činnosti, další možnosti rozvoje basketbalu v kraji, příprava kempů 
3.  Finanční záležitosti – informace o čerpání, výhled 

4. Informace k plánovanému školení trenérů 
5. Soutěže- připomínky, průběh, kvalifikace, zpráva STK 

6. Informace z Vv 

7. Různé 
 

 
Ad.1 

Kontrola proběhla, úkoly splněny. 

 
Ad2. 

- Výbor pověřil P.Čeňka jednání o úpravě pravidel financování NRL a jejich řízení 
- Byly schváleny výdaje na první kemp RV U14 dívek, který proběhl 24.-25.9. 

v Brandýse a potvrzena změna 3.trenéra, kterým se u dívek stává Radka Šimonová 

z Brandýsa. Lukáš Sychra přejde na volné místo 3.trenéra chlapců. 
- Kemp RV U14 chlapců proběhne v říjnu podle plánu, společný kemp chlapců a dívek 

U14 bude již v režii ČBF 12.-14.11. v Brandýse 
- Výbor vzal na vědomí zprávu OT o činnosti za měsíc září 

 

Ad3. 

- B.Žánová seznámila Výbor se stavem účtu i čerpáním nabízených dotačních titulů  

- Pro následující zasedání Výbor pověřil L.Vetorovou přípravou podkladů k fakturaci 
ostatním oblastem za účast v soutěžích, řízených naší oblastí 

- Výbor potvrdil svoje rozhodnutí, podle kterého se bude v rámci schválených projektů 

hradit lektorům i cestovné 
 

Ad 4. 

- 9.10. od 17 hodin proběhne v Brandýse opět školení trenérů, kde mohou získat kredity 

na prodloužení licence. Lektory budou Adam Konvalinka a Tomáš Holešovský 

- Tématem bude:  
- ADAM KONVALINKA: ROZVOJ INDIVIDUÁLNÍCH ČINNOSTÍ V 

ŽÁKOVSKÝCH KATEGORIÍCH,  

- TOMÁŠ HOLEŠOVSKÝ: ÚTOČNÉ KOMBINACE V TRÉNINKOVÉ 

JEDNOTCE 

- Hlavním organizátorem je OT T. Masár – vypracuje seznam a vybere poplatky, 

které budou vloženy na účet oblasti do 15.10.  

 

 



 

 

 

Ad 5. 

- Soutěže běží, začíná se používat i elektronický zápis, bohužel dle sdělení mnoha klubů 
se jeho používáním doba utkání výrazně prodlužuje. Nejvíce času zabírá střídání, které 

je poměrně složité na zaznamenání. 

- Výbor pověřil P.Čeňka jednáním o možné úpravě této aplikace 
- Začátek by zjednodušilo zaznamenání čísel do soupisky v servisu, aby se čísla 

propsala i do el.zápisu a nemusela by být ručně doplňována.  
- Výbor děkuje klubům za snahu a zvládnutí první fáze používání el.zápisu. 

Vyhodnocení ponechá na později s tím, že pokud bude používání bez problémů a chyb 

napříč soutěžemi, bude zvažovat zrušení písemné formy zápisu 
- Výbor požádá i vedoucí soutěží, aby průběžně vyhodnocovali kvalitu a používání EZ 

Jako podklad k dalšímu rozhodování 
- Výbor vzal na vědomí přihlášky do kvalifikací a rozhodl o systémech v jednotlivých 

kategoriích (přílohou zápisu) 

- Výbor vzal na vědomí informaci o zájmu Benešova(U13G) a Brandýsa(U12B) pořádat 
MČR a tento zájem podporuje.  

 
 

Ad 6. 

- P.Čeněk poskytl informace o jednání VV a výstupech z analýzy výsledků 
mládežnických reprezentací na ME a MS 

- Bude schválen statut ČABT 
- Míče, které měly dostat kluby před začátkem sezóny stále nejsou k dispozici 

 

Ad 7. 

- Příprava ročenky 2022/23 v elektronické podobě – T.Masár má již některé podklady, 

na ročence se pracuje – ročenka bude představena na příští schůzi výboru  
- Síň slávy – v přípravách – další info na příštím výboru  

- T.Benda upozornil na to, že organizační pracovníci by měli sledovat změny delegací, 

protože se může stát, že původně delegovaný arbitr bude delegován z organizačních 
důvodů jinam a pořadatel bude mít povinnost zajistit rozhodčího sám 

- V Sadské bude probíhat další kolo školení rozhodčích, pokud má ještě někdo zájemce, 
může se připojit – kontakt L.Peterková  

- Bylo řešeno svazové oblečení pro trenéry na kempech a další 

- Kluby mají možnost zasílat fotografie ze zápasů k prezentaci na sociálních sítích 
oblasti 

- Diskutována bezhotovostní platba rozhodčím, kterou má v plánu Výbor zavést od 
příští sezóny 

 

 
Další setkání 6.11.2023 v 17,30 v Brandýse, vánoční posezení, na které bude pozváno 

rozšířené vedení oblasti bude předběžně 4.12.    
 


